
Geachte raadsleden,  
  
In het vragenuur van woensdag 13 april werd het college door de Partij van de Dieren gevraagd naar 
de afwezigheid van deelscooters in Beijum en Lewenborg. Wij gaven aan dat deelscooters juist in 
buitenwijken en dorpen gebruikt moeten kunnen worden. Juist vanuit deze locaties zien we een 
hogere potentie voor de deelscooter om korte autoritten te vervangen. Daarom schreven we in onze 
vergunningseisen ook op dat “onze stations, de P+R terreinen en Hoogkerk, Meerstad, Ten Boer en 
Haren meegenomen moeten worden in de servicegebieden”. Voor Lewenborg en Beijum gold dat we 
hadden verwacht, zoals hier voorheen ook sprake van was, dat deze gebieden meegenomen zouden 
worden door. 
  
Naar aanleiding van deze vragen hebben wij toegezegd in gesprek te gaan met Check en felyx. Als 
resultaat van deze gesprekken zijn twee strategische locaties bij de winkelcentra aan het 
servicegebied van de aanbieders toegevoegd. Hiermee hebben we er voor gezorgd dat voor een 
grote hoeveelheid inwoners van Beijum en Lewenborg deelscooters nu op acceptabele loopafstand 
toegankelijk zijn. Met de aanbieders zullen we in onze reguliere gesprekken monitoren hoe het 
gebruik van deelscooters op deze plaatsen verder verloopt.  
  
Met vriendelijke groet,  
 
Philip Broeksma, wethouder  
 


